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Följ oss på vår hemsida www.lyckeby/pro.se eller på Facebook. www.facebook.com Lyckeby pro 

Kommunikation med er kommer att ske via sms och mail. Vi kommer också skicka brev till er som 

inte tillgång till Dator eller mobiltelefon. 

http://www.lyckeby/pro.se
http://www.facebook.com/
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Styrelsen får härmed avge följande berättelse över verksamheten år 2020 

Verksamhet under 2020 

På grund av pandemin 2020 har den mesta av verksamheten legat nere. Kontakten mellan 

styrelsen har skett digitalt via mail och även styrelsemöten har skett digitalt.  Två styrelsemöten 

har kunnat hålla fysiskt 

 

 

VERKSAMHETSOMRÅDE 

PRO Lyckeby har sitt verksamhetsområde Lyckeby med omnejd i Karlskrona. 
 

 

STYRELSE 

Föreningens styrelse har fr. o. m. årsmötet den 20 februari 2020 bestått av: 

 

Ordinarie: 

Ordförande Lars Lindgren 

Vice ordförande Göran Mårtensson 

Kassör Barbro Johansson 

Sekreterare Vivian Johansson  

Studieorganisatör Rigmor Lindgren   

Ledamot  Ivan Nyström 

Ersättare Siw Nyström 

 

 

STYRELSEMÖTEN 

Styrelsen har hållit 6 protokollförda sammanträden, 16/1, 13/2, 20/2,  

18/6, 10/9, 15/10, 26/11  varav 2 är telefonmöten.  (18/6 Endast minnesanteckning) 

 

  REVISORER 

Ordinarie: Helén Ungerbäck 

 Mats Olsson 

Ersättare Gerd Liljeroth och Urban Mattsson 

 

VALBEREDNING Mats Olsson 

 Styrelsen 

     

 

ÖVRIGA FUNKTIONÄRER 

 

Medlemsvärvaransvariga Vakant 

Kontaktombud Vakant 

Transportansvariga Gunnar Persson och Bo Ungerbäck 

Medlemsregisteransvarig Leif Karlsson och Helén Ungerbäck 

Försäkringsansvarig Bengt Sverkersson 
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Friskvårdsansvarig Rigmor Lindgren 

Data/hemsidesansvarig Lars Lindgren 

ABF ombud Rigmor Lindgren och Vivian Johansson 

Bouleansvarig Bengt Sverkersson. Ersättare Einar Siverland 

Cafégrupp Helén och Bo Ungerbäck och Vivian Johansson 

Lotteriansvariga Gunilla Persson och Helén Ungerbäck. 

Konsumentansvarig Vivian Johansson 

Mötesvärdinnor Ewa Andersson 

Vivian Johansson  

Rigmor Lindgren 

Monica Mårtensson 

Inger Johannesson  

 

Ersättare Barbro Johansson 

  

Mötesvärdar Gunnar Persson och Göran Mårtensson 

 

 

MEDLEMSMÖTEN OCH FESTER 
 

Under året har föreningen haft 3 möten för medlemmar. Alla sammankomster har 

skett i samarbete med ABF Blekinge. Mötesplats: Medborgarhuset i Lyckeby. 

 

23  januari Medlemsmöte med parentation. 

Ordförande tänder ett ljus och utlyser en tyst minut för de avlidna 

medlemmarna. Margret Abrahamsson läser en dikt samt sång av 

föreningens sånggrupp. 

Planarkitekt Anna Steinvant informerar om Lyckebys centrumplanering.  

 

20 februari Årsmöte med sedvanliga val och godkännande av verksamhetsberättelse för 

år 2019. Årsmötet avslutades med bingospel för de som önskade stanna kvar. 

 

. 

21 Oktober  Friluftsdag vid boulbanorna på Lyckåvallen. Föreningen bjöd de 

församlade medlemmarna på grillad korv. Tipspromenad samt prova 

på boule mfl. aktiviteter  erbjöds också. Ca. 40 av föreningens 

medlemmar var samlade till en skön eftermiddag. 

 

 Detta är de medlemsmöten föreningen kunnat hålla pga. pandemin 

och det regelverk som FHM utfärdat. Kroppkakefest och höstfest 

som föreningen brukar arrangerar har inte kunnat genomföras. 
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ÖVRIGA MÖTEN OCH AKTIVITETER. 
   

    Träff med Jubilarer 

Har tyvärr inte kunnat hållas under 2020 pga. FHM rekommendationer av antal personer som 

samlas inomhus. Informationsbrev skickades ut under året till alla medlemmar med information 

om läget för föreningen.  

 

Träff med värdar och värdinnor samt cirkelledare 

Har tyvärr inte kunnat genomföras under 2020. Orsaken har varit FHM rekommendation om 

högsta antal personer som kan träffas inomhus.  

 

Boule 

Bouleträning har skett i Rosenholms boulehall under tiden 1 januari till den 9 mars då hallen 

stängdes pga pandemin. Under sommaren tränades fr o m den 1 juni vid boulebanorna på 

Lyckeåvallen, sedan tränades i Boulehallen till den 9 november då hallen åter stängdes.  

Den 6 augusti anordnades en bouletävling inom föreningen. Fyra herrlag tävlade mot varandra 

och fyra damlag, de vinnande lagen bland herrar och damer tävlade därefter mot varandra och i 

denna tävling vann damerna. Efter dessa tävlingar smakade det gott med grillat och dryck. Även 

styrelsen passade på att träffas för att ventilera sina ärenden.  

 

Stavgång 

Maj Lilja och Anita Andersson har varje måndag under året samlat en grupp på  

ca. 11 . pigga medlemmar för stavgång. En mycket bra aktivitet för att behålla hälsan 

upp i åldern. 

 
Café gruppen 

Den 15 januari och 12 mars anordnades Bingoträffar med trevlig samvaro och kaffe med 

hembakat.  

Fredagen den 14 februari anordnades Ungersk afton med visning av bilder från resa till 

bl.a. Budapest, båtfärd på Donau, grottbad m m . Servering av gulaschsoppa och bröd 

samt dryck. Kaffe med bröd. De övriga planerade caféerna fick ställas in pga. pandemin 

 

Stick och sygrupp 

Under hösten fr o m den 17 september to m den 14 november träffades en grupp och 

handarbetade samt drack kaffe och hade en trevlig stund för gemensam samvaro. Den 1 oktober 

åkte gruppen till en garnaffär i Lindås där det fanns mycket fina arbeten och garner att titta på 

därefter intogs en fika i Konditori Fenix i Emmaboda, där vi även besökte en återvinningscentral 

och inhandlade kaffekoppar till föreningen. 
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Studiecirklar    
Qigong  Ledare Rigmor Lindgren och Gun Åhfeldt. Rigmor genomförde fem träffar 

   under hösten, Därefter  ställd på vänt.  

   Gun Åhlfeldt Genomförde sex träffar under våren.  

 

Gun avtackades efter 20 år som cirkelledare för sitt arbete som cirkelledare för qigong 

gruppen med en bukett blommor och två trippellotter.  

Föreningen riktar ett stort tack till Gun. 

 

 

Akvarellgrupp.    Ledare Mainy Larsson.Träffades fem gånger under  våren, två gånger  

      under hösten, därefter ställd på vänt.  

 

Under september-december 2020 ställde akvarellgruppen ut sina verk på Konstifiket i 

Lyckeby. Ett mycket trevligt initiativ från konstnärerna. Föreningen bidrog för den kostnad 

som det medförde att ställa ut. En mycket viktig marknadsföring för föreningens 

verksamhet. PRO-tidningen uppmärksammade det och hade även en artikel om 

utställningen. 

 

  

Läsecirkel. Ledare Pia Petersson. Träffades fem gånger under våren, tre gånger under 

 hösten,  därefter ställd på vänt. 

 

Matlagning. Ledare Sven Larsson.  Träffades sju gånger under våren, därefter avslutad. 

. 

Släktforskning. Ledare Lars Lindgren. Höll fyra sammankomster under januari och 

 februari. Därefter  ställd på vänt. 

 

Friskvård Ledare Barbro Johansson. Fem sammankomster under våren och fem 

 sammankomster på hösten. Nu ställd på vänt. 

 

Sångkören Ledare Leif Andersson. Sångkören startade under hösten. Tre 

 sammankomster, därefter ställd på vänt. 

 

Alla studiecirklar genomförs i samarbete med ABF Blekinge. 

 

Resor.  

Inga resor har kunnat planeras eller genomföras pga. av restriktionerna för 2020. P 

 

Panta-Mera 

Tack till de som hjälper till med denna insamling och ett stort tack till Leif Karlsson, 

ansvarig för arbetet och som ser till att säckarna kommer till pantstationen. Intäkter för 

2020 uppgick till 17 592 kr. mot 25 756 kr för 2019. 
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Transportombudsverksamheten 

Transporter till medlemsmöten och övriga aktiviteter har skett enligt de önskemål som 

aviserats till styrelsen  och transportombuden. Dock endast möjligt vid tre tillfällen 

under 2020. 

 

Konferenser och utbildning 

Föreningen har varit representerad vid årsmöte och ordförandekonferenser inom PRO Blekinge. 

Friskvårdsansvarig, Rigmor Lindgren, deltog i friskvårdskurs i Olofström den 18 september. 

Föreningen deltog i ett dialogmöte som PRO Nättraby var värd för. De hade varit tvungna att 

flytta mötet till Föreningarnas hus i Fridlevstad. 

 

 

Nytt datasystem inom PRO. 

Ny hemsida och medlemssystem har introducerats av PRO-riks under året. Utbildning för 

ansvariga i föreningen kommer att ske digitalt under 2021.    

 

Medlemsutvecklingen 

PRO Lyckeby startade sin verksamhet den 28 oktober 1947 då första mötet hölls med ett 20- tal 

personer närvarande. Med det perspektivet har vi ökat medlemsantalet.  Under 2020 har 16 nya 

medlemmar tillkommit och 33 medlemmar har slutat. Vi har därmed en minskning med 23 

medlemmar under 2020, från 286 st. till 263 st. Flera PRO-föreningar i Blekinge redovisar 

medlemstapp.  Pandemin kan här varit en orsak.  

  

Medlemsavgiften 

Avgiften har varit oförändrad, 310kr, av detta går 190 kr till riksorganisationen, 40 

kr till distriktet, 2 kr till Karlskrona Samorganisation, 2 kr till Gysinge 

Intresseförening och därefter får föreningen behålla 76 kr. 

 

Värdepapper 

Föreningen är innehavare av 1 st insatsbevis á 200 kr i Lyckeby Arbetares 

Byggnadsförening u p a och 5 st andelar á 200 kr i Fonus. 

 

Ekonomi 

Föreningens ekonomiska ställning framgår av efterföljande resultat-och balansräkning. 

Styrelsen föreslår att av årets vinst, 2 451 kr. överförs i löpande räkning. 

 

 Lotteriverksamheten 

  Nettointäkten för 2020 blev 16 067 kr mot 33 148 kr för 2019. Lotterier är en av de större    

intäkterna till föreningen. Endast vid tre tillfällen, månadsmötena i januari och februari  samt vid 

friluftsdagen, har det sålts ringlotter och trippelotter. Vinsterna har till våra ringlotter har till 

största delen bestått av skänkta varor från medlemmarna. Vi framför ett stort tack till de 

lotteriansvariga samt till alla övriga som medverkat i denna verksamhet, både genom försäljning 

och till de som skänkt gåvor, samt alla de som köpt lotter och medverkat till att  del av 

föreningens ekonomi har fått tillskott av denna verksamhet. Ett särskilt tack till vår medlem 

Lisbeth Ohlsson som säljer våra Trippellotter och därmed verkar till föreningen intäkter. 
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Slutord 

PRO Lyckebys styrelse tackar för förtroendet och framför härmed sitt tack till 

föreningens medlemmar.  

Styrelsen riktar ett tack till alla förtroendevalda, värdinnor och värdar, lottförsäljare, 

cirkelledare  och burkinsamlare, men också till alla våra medlemmar. Dock blev det 

endast två medlemsmöten plus friluftsdagen i september under detta  

oår som 2020 har varit. Nu riktar vi blicken framåt och hoppas att 2021, med 

vaccinering, ska innebära att vi kan återgå till den aktiva förening vi är. 

 

Vi vill också framföra vårt tack till Karlskrona Kommun som bidrar ekonomiskt till 

PRO:s verksamhet. Bidragen har stor betydelse för att PRO:s verksamhet ska kunna 

utvecklas och kraven på ett brett utbud av aktiviteter höjs. Det möjliggör för PRO 

Lyckeby att också i fortsättningen ha friska och aktiva pensionärer. 

Tack framförs också till ABF Blekinge, Lyckeby Arbetares Byggnadsförening upa 

PRO Blekinges distrikt och samorganisationen för gott samarbete under året. 

 

 

Lyckeby 2021-02-18 

 

 

………………………………………   ………………………………… 

Lars Lindgren       Vivian Johansson 

Ordförande       Sekreterare 

 

 

………………………………………   ………………………………… 

Barbro Johansson      Göran Mårtensson 

Kassör       V. Ordförande 

 

 

 

……………………………………….   …………………………………... 

Rigmor Lindgren      Ivan Nyström 

Studieorganisatör      Ledamot 

 

 

 

……………………………………… 

Siw Nyström 

Ersättare i styrelsen 
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Inte första gången världen drabbas av pandemi. 
2020 är ett år som vi inte har sett maken till sedan spanska sjukan, 1918 - 1920. 

I Sverige, vars befolkning vid den här tidpunkten bestod av knappt sex miljoner, dog 

37 573 personer i spanska sjukan under åren 1918–1920 enligt den officiella 

statistiken. Till det ska läggas ytterligare något tusental där dödsorsaken sannolikt 

var influensa.  Då den svenska epidemin kulminerade under oktober och november 

1918 hade det månadsvisa dödstalet (omräknat till årsbasis) stigit från det normala på 

ungefär 15 per 1 000 invånare till 35 per 1 000.[7] Spanska sjukan dödade ungefär 2 

procent av de diagnosticerade fallen i Sverige. I Malmö dog 725 personer. Hårdast 

drabbat var Norrland främst inlandet, där till exempel  var det Jämtlands län som 

hade högst andel döda och Arjeplogs kommun hade den största andelen döda i 

Sverige med cirka 3 procent av kommuninvånarna.  

https://sv.wikipedia.org/wiki/Spanska_sjukan#cite_note-7

